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6. jul. 2016 kl. 14.07 skrev Laila Bjørge 

<Laila.Bjorge@meland.kommune.no>: 

 

Svar på mail fra landbrukssjef Laila Bjørge, 

Meland kommune 

 

Med bakgrunn i utsettelsesvedtak i behandlingen av søknad om 

konsesjon for GNR 49/11, er vi bedt om å svare på noen spørsmål: 

 

1. Formålet med overtakinga ? 

 

- Bakgrunnen er at nåværende eiere ( 3 eldre søsken som ikke bor 

i området) overtok bruket ved arv etter sin far for ca 6 år siden. 

Bruket har ikke vært drevet og holdt vedlike de siste 40-50 år, og 

nåværende eiere har heller ikke gjort noe. Bolighuset tilhørende 

arvelater,  som var utskilt fra bruket (GNR 49/67) da det ble 

bygget tidlig på 60 tallet, ble solgt høsten 2011 til vår datter 

Ingvild Iden Høiland og Roald Njåstad. 

     ( Vi har som kjent selv GNR 49/48, som grenser til bruket). 

Høsten 2012 fikk vi en forespørsel fra den eldste av eierne som 

spurte om vi kunne tenke oss å overta garden også ? Det hadde vi 

på det tidspunkt ingen tanker om, men han kom tilbake til 

spørsmålet ved flere anledninger i årene som fulgte.For ca 1 år 

siden etter nok en forespørsel spurte vi våre 3 voksne barn som 

selv har familie med 2 barn hver hva de syntes ? Alle ville at vi 

skulle gå i forhandlinger om ev. kjøp, og de vil være med og ta 

medansvar for drift og utvikling. På denne bakgrunn er vi nå 1 år 

senere kommet dit vi er i dag. 

 

    Formålet vårt er å rydde, sette i stand og utvikle bruket. 

 

2. Planer for overtaking og og drift av bruket ? Skal jorda drives 

og av hvem ? Bygningene ? 

 

- Planen er å få kartlagt tilstanden til de enkelte deler og områder 

av bruket, og på den bakgrunn sette i gang tiltak for å utvikle 

eiendommen. Jorda synes i dag ikke i drivverdig tilstand, men i 
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første omgang er tanken at tidligere innmark etter noe 

tilrettelegging kan nyttes til beite for nabobruket, og har drøftet 

det med Bjørn Erling Waage eier av 49/1. 

   Bygningene både våningshus og driftsbygning er i elendig stand, 

og må vurderes. Hvis mulig er meningen å renovere bygningene. 

Våningshuset har stått ubebodd i nesten 30 år 

 

3. Skog og mark ? 

 

 - Vi vil ivareta og drive skog og mark etter gjeldende 

retningslinjer, og søke å utvikle kulturlandskapet. Det er mer enn 

nok å ta fatt i ! 

 

 

Vi håper at det som her er svart på spørsmålene vi har fått fra 

fagetaten og administrasjonen i Meland kommune, imøtekommer 

de spørsmål utvalget for drift og utvikling i kommunen har bedt 

om . 

 

Med hilsen 

 

Grethe Iden og Per Gjessing Høiland 

 


